Referat FAU-møte Berg skole, 15.1.2024
Til stede: Thea Bakken 4B, Johannes Haugli 5a, Marius Lømo 6a, Siv Ringdal 6b, Kristine Knutsson 1b, Tiril Vollsæter 2a, Stine Børset 1c, Gro Baardsgaard 6c, Carina Laurhammer 7c, Magnus Jacobsen 2b, Margrethe Skomedal 5b, Anders Sveen 4c, Erle Buø 3c, Marianne Haugh 7b, Elin Dalen 7b, Mette Thorsen 5c. Rektor Yngvild Hestenes og Assisterende rektor Ane Selinger deltok på sak 1 og 2. 

1. Informasjon fra ledelsen
· Valgt Thea Bakken som ny leder av driftsstyret. 
· Strategisk plan for skolen er vedtatt
· Budsjett vedtatt for Berg skole, og for AKS for 2024. Skolen skal gå til innkjøp av noe ekstra IKT-utstyr som vil kreve ekstra midler. I fjor var det et merforbruk på AKS og det ble satt inn sparetiltak. Nå er driften mer normal og AKS har ansatt 4 nye aktivitetsledere. 
· Personal:
· Enkelte omrokkeringer på grunn av permisjoner m.m. 
· Ny undervisningsinspektør til våren. Ansettelsesprosessen er ferdigstilt og ny undervisningsinspektør på plass i april. 
· Ansatt ny sosiallærer i halv stilling. Hun har i tillegg undervisningstimer.


2. Hvordan jobber Berg skole når det gjelder å fremme et bredere kompetanseområde enn teoretiske fag?
FAU ønsket å høre hvordan Berg skole følger opp Fagfornyelsen og et bredere kompetanseområde enn teoretiske fag. Dette har vært diskutert i FAU, blant annet basert på denne kronikken: https://www.nrk.no/ytring/vi-ma-gripe-for-a-begripe-1.16644500 
Fag- og timefordelingen er lik på alle skoler. Det vil si at alle elever får samme antall timer i de ulike fag i løpet av grunnskolen. Ledelsen informerte FAU om hvordan de jobber med å møte kompetansemålene, og hva slags planer de har for en litt mer variert skolehverdag.

Kompetanse opp mot fagfornyelsen (LK20) ved Berg: 
· Vi har hatt fokus på mer varierte metoder de siste årene. Motivasjon og læringsfaktor, må møte elevene på forskjellige måter. 
· Skoler kan ha ulike tilnærminger for å nå målene. Vi ønsker en litt mer praktisk tilnærming enn vi tidligere har praktisert på Berg. Vi tester ut nye måter å variere arbeidsmetodene på. For eksempel temaperioder hvor man inkluderer flere fag. Noen trinn har gjort det mer enn andre. Vi ønsker på ulike måter å sikre dybdelæring og øke motivasjon. 

Felles temaperioder for hele skolen:
· Berg planlegger å ha ett felles emne for hele skolen pr. semester. Trinnene finner mål fra læreplanen som dekkes gjennom arbeid med felles emner.
· Første periode for temaperiode blir mellom vinterferien og påskeferien, og overordnet tema er «Helter». Valg av tema har vært på høring hos elevene, og skolen har i fellesskap kommet frem til dette. 
· Minimum halvparten av undervisningen skal handle om helter. Det blir løst noe opp på timeplanene i denne perioden. Temaperioden vil ha høy elevaktivitet, varierte arbeidsformer på tvers av klasser og trinn. Bruke flere læringsarenaer, på og utenfor skolen.
· Elevene skal ha større innflytelse på egen læring. Denne første perioden med fellesemne testes ut med stor åpenhet. 
· Det blir en felles start og avslutning på perioden. 
· Skolen vil også sikre at elever som trenger ekstra trygghet og forutsigbarhet får det. 
· Evaluering av temaperioden.  Vi vil evaluere perioden, og komme tilbake til erfaringer på foreldremøtene i vår. 

FAU støtter opp om planene for mer variert og praktisk undervisning gjennom felles temaperioder. Det høres spennende og bra ut.  Det er positivt at elevene har vært delaktige i valg av tema, og det er positivt at Berg skole tenker litt nytt for å nå mål i Fagfornyelsen. FAU ser frem til å høre hva slags erfaringer skolen har gjort seg etter første perioden er gjennomført.
 
 Spørsmål til ledelsen:
· Det er et ønske fra noen foreldre om å starte en etter skoletid klubb. Kan man låne skolen til det? Svar: AKS går alltid foran, men likevel mulig å låne skolens lokaler til dette. 
· Det finnes allerede et tilbud på Tåsen skole: Fritidsklubben 5.-7.trinn (osloskolen.no) og på Sagene IF: Etter skoletid 5.-10. klasse! (sageneif.no)

 
3. Midler som tiltak for å fremme inkludering. Diskutere videre hvordan disse midlene skal brukes, med mål om å komme frem til konkrete forslag.

· Det har blitt laget en liste over mulige tiltak. Listen er nå på høring hos elevrådet som også skal spille inn på bruk av midlene. Vi har god tid til å finne ut av det.
 
4. Diskutere konkret forsalg om temakveld https://grindbakken.osloskolen.no/nyhetsarkiv/temakveld/
· Forslag: Oslohjelpa har temakveld for foresatte med barn opp til 18 år. Dette er gratis og bydelene kan holde temakvelder innenfor de forskjellige tjenestene bydelen leverer. Lavterskeltilbud. Nordre aker bydel har dette tilbudet. 
· FAU kontakter nordre aker og hører hva slags type temakveld man kan tilby og om man deler inn i småtrinn og mellomtrinn for eksempel. 
· Elevene via elevrådet skal gi innspill på hva elevene ønsker at foreldrene lærer også. 
 
5. Arrangement i regi av Redd Barna om «gratisprinsippet i skolen». Representant for 2A, Tiril Vollsæter vil gi en oppsummering av de viktigste punktene fra arrangementet.  
· Redd barna arrangerte møtet.  
· Gratisprinsippet bør være oppe som punkt 3 i FAU hver høst. 
· Hva er konsekvensene ved å bryte prinsippet? At det blir store forskjeller.
Gratisprinsippet ble diskutert videre i FAU:
· Viktig med økt bevissthet i FAU. 
· Bør opp på agenda på foreldremøtene: kan ikke kreve at man gir i klassekasse for eksempel, det skal være anonymt og frivillig.  
· Klassene/FAU bør finne ut hvilke frivillige organisasjoner som finnes i nærområdet for å bistå med sportsutstyr etc. Det kan man også informere om når det er skøytedag eller andre aktivitetsdager. 
· Leirskole er veldig bra, men det er mye utstyr som trengs. Det er fint å få pakkelisten så tidlig som mulig slik at man kan låne fra andre eller fra steder som låner ut turutstyr gratis.
· Noen kan kjenne på litt press for å bidra med penger til Nepalprosjektet til skolen.
· Lurt å ha diskusjoner i klassene. Tipse hverandre om steder hvor man kan låne og bytte. 
 
5. Eventuelt:
· Henvendelse: musikkundervisning. Kor og guttene i koret. Hvordan tenker skolen rundt dette? Ta opp noe som har appell for guttene i musikktimene. Spilles inn til ledelsen ved skolen neste møte
· 17.mai: samle sammen komitemedlemmer. 
· Lenke til strategisk plan. 
· Frist for å melde inn saker til agenda på FAU: ingen spesifikk frist. 
· Neste FAU-møte 4. mars.
